
   

 

 

 

Algemene beschouwingen 2015       2e termijn 

 

De VLP heeft met belangstelling kennis genomen van de Algemene Beschouwingen van de overige 

partijen en de antwoorden van het college op de gemaakte opmerkingen en gestelde vragen. Wij 

stellen de snelheid waarmee we alle informatie hebben gekregen op prijs en complimenteren de 

griffie hiermee.  

Tijdens de 1e termijn schetsten wij een beeld van de totstandkoming van de begroting nieuwe stijl, 

de achterliggende bedoelingen en gaven wij aan zeer tevreden te zijn met wederom een sluitende 

begroting. Ook gaven wij aan kritisch te zijn op het ambitieniveau. 

Uit de antwoorden van het college is ons gebleken dat daar waar wij geen of weinig ambitie zagen 

wel degelijk initiatieven zijn ontplooid en of lopen. Het werd ons duidelijk dat daar waar vorige 

begrotingen ons overspoelden met informatie de nieuwe structuur zorgt voor een gat in de 

informatievoorziening richting raad waardoor de kans ontstaat dat er verkeerde conclusies worden 

getrokken. In de bespreking van de begroting die volgende week gepland staat zullen wij hier 

nadrukkelijk op terug komen. 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Reagerend op de antwoorden van het college van de door ons gestelde vragen en opmerkingen in 1e 

termijn constateren wij het volgende; 

Het door de wethouder Jacobs geschetste beeld in het kader van de decentralisaties in het sociale 

domein kenden wij in grote lijnen al. Voor de VLP is het niet acceptabel dat er al bij voorbaat vanuit 

gegaan wordt dat tekorten m.b.t. de decentralisaties opgevangen zullen worden uit aanwezige 

reserves. Wij verwachten een uiterste inspanning en proactieve houding om de bezuinigingen binnen 

het aanwezige budget te realiseren. Voor de extra bezuinigingen die door Den Haag zijn opgelegd 

betekent dit dat wij er vanuit gaan dat de Gemeente Beesel landelijk en regionaal een vervelende 

gesprekspartner gaat worden die zich nadrukkelijk profileert in het kader van de lopende discussie 

m.b.t. de nadeel gemeenten. Zoals reeds eerder aangegeven willen wij hier graag een actieve rol in 

spelen en reiken wij u graag de helpende hand. Gelet op de impact van de decentralisaties verzoeken 

wij het college ons in 2015 maandelijks schriftelijk te informeren over de voortgang in de diverse 

trajecten. 

Met betrekking tot het project “Oppe Brik” zijn wij tevreden over de aanvullende informatie die de 

wethouder verstrekt heeft en de doorvertaling naar het inventariseren van de mogelijkheden om 

woningbouw op kavels in het plan Solberg op soortgelijke wijze te realiseren. De VLP wacht de 

vorderingen met betrekking tot het onderzoek rondom de vestiging van het VMBO in het industrieel 

 



erfgoed met spanning af. Met betrekking tot het genoemde nieuwe woningmarktonderzoek horen 

wij graag van de wethouder of Woongoed2Duizend hieraan deelneemt.   

Met betrekking tot onze opmerkingen over het ambitieniveau binnen het speerpunt Toerisme 

verwijs ik naar mijn inleiding m.b.t. de nieuwe begrotingsopzet. De wethouder schetst een beeld van 

de diverse initiatieven die zelfstandig en/of in samenwerking met derden zijn of worden ontplooid.  

Nieuw was ook voor ons de te verwachten bijdrage van € 450.000,--,  een provinciale projectsubsidie 

in het kader van Beesel Drakedorp,--, de uitvoering van het project Schellekensbeek door 

Waterschap Peel & Maasvallei alsmede de intentie om mee te doen aan de Europeese competitie 

Entente Florale. Inmiddels hebben we ook begrepen, dat volop gewerkt wordt aan particulieren 

initiatieven. De initiatieven in het kader van Olympia’s tour en zijn mogelijke opvolger kunnen onze 

goedkeuring wegdragen. Dit is een vorm van promotie van breedtesport en een profilering voor onze 

gemeente die ons wat mag kosten en waarvan verenigingen en ondernemers de vruchten plukken.  

Het is fijn te constateren dat er wel degelijk ambitie aanwezig is. Wij willen de plaatselijke 

ondernemers oproepen om met aanvullende initiatieven op toeristisch gebied te komen en gebruik 

te maken van de mogelijkheden die de aanwezige reserve in dit kader hun kan bieden.  

Met betrekking tot het accommodatiebeleid begrijpen we de opmerking van de wethouder dat 

realisatie voor het zomerreces een hele klus zal zijn toch willen we vasthouden aan de genoemde 

termijn. In het verlengde willen wij nogmaals aangeven dat wij ook het huidige subsidiebeleid willen 

evalueren. Hierop zijn wij in 1e termijn niet ingegaan maar wij vinden dit een beleid dat binnen 

afzienbare tijd onder de loep genomen moet worden. Ook hiervoor ontvangen wij graag een 

raadsvoorstel van u voor het zomerreces 2015. Subsidie is als aanvulling bedoeld op de 

exploitatiebegroting. De ontvangers van subsidie hebben in onze ogen een inspanningsverplichting 

richting de gemeenschap om creatief te zijn en eerst zelf te proberen hun exploitatie rond te krijgen.  

De opmerkingen van de BL in dit kader met betrekking tot subsidie onderschrijven wij waarbij wij wel 

denken dat het woord “geen” een utopie zal blijken te zijn.  

De VLP pakt de uitdaging van de burgemeester in het kader van de burgerparticipatie graag op. We 

nemen graag deel aan dit traject. We constateren dat in het blauwe domein de kaders duidelijker 

gedefinieerd zijn dan in het groen domein. In het groene domein zijn naar onze mening aanjagers en 

startprojecten essentieel waarbij de aanduwers en faciliteerders de gemeente, de 

woningbouwvereniging en de kernoverleggen zouden moeten zijn. Wij missen de concrete invulling 

en omarmen in deze de opmerkingen van het CDA en de Beeselse Lijst inzake kleinschalige projecten. 

De VLP maakt zich zorgen over de ontwikkelingen bij de WAA. De VLP heeft tijdens de 

werkvergadering voorgesteld om met afgevaardigden van de drie betrokken gemeenteraden 

hierover bij elkaar te komen. Wij zijn verheugd dat de Gemeente Bergen deze uitnodiging inmiddels 

heeft geaccepteerd en dat dit in Venlo momenteel wordt besproken. DE VLP vindt het voorstel van 

de Beeselse Lijst inzake de WAA m.b.t. de kringloopwinkel de moeite van het onderzoeken waard. 

In 1e termijn hebben wij niet gesproken over de volgende twee onderwerpen. Toch willen wij deze 

nog de revue laten passeren. 

 



De verlichting van de doorgaande wegen in onze gemeente is de laatste jaren aanzienlijk verbeterd. 

In de afgelopen raadsperiode heeft de VLP nog het voorstel ingediend dat zorgde voor de verlichting 

van de Rijksweg richting Swalmen. We zijn blij dat vanaf de Roermondse kaart inmiddels ook de 

lantarenpalen worden geplaatst. We willen de wethouder oproepen om contact op te nemen met 

zijn collega uit Venlo en het plaatsen van lantarenpalen langs de rijksweg richting Belfeld 

bespreekbaar te maken. Dit in het kader van de sociale en verkeersveiligheid van onder andere onze 

schoolgaande jeugd. 

Het afvaltoerisme is en blijft een punt van blijvende zorg voor de fractie van de VLP. De VLP zal 

initiatieven ontplooien in de aangrenzende wijken. Met de uitkomsten hiervan zullen wij terugkomen 

in de raad.  

Aanvullend willen wij nog kort reageren op de algemene beschouwingen van de andere fracties.   

CDA 

Wij begrijpen het gevoel dat u bekruipt met betrekking tot het vervangen van de paadjes op de 

begraafplaatsen door gras. Wij vragen de wethouder om hier toch nog een keer naar te kijken. 

Aangaande het borstelen van trottoirs, en zeker op de plaatsen waar geen direct aanwonende zijn 

die gewezen kunnen worden op hun verantwoordelijkheid, kunnen wij ons vinden in uw standpunt. 

Wij zouden graag in kaart gebracht zien waar borstelen nog wel degelijk nodig is. Verder is zover wij 

weten de betreffende machine recent gekocht en achten wij het verstandig deze minstens te 

gebruiken totdat ze afgeschreven is, en deze indien nodig, in de toekomst te vervangen. 

Reagerend op uw vraag aan de overige fracties om een reactie delen wij u mede dat de VLP 

vertrouwen heeft in het college met betrekking de herinrichting van de Pastoor Vranckenlaan. We 

gaan er vanuit dat de lessen die geleerd zijn in het traject Heerstraat/Kesselseweg hierin 

meegenomen worden. Met de herinrichting van de Rembrandtstraat, het lopende traject in Beesel 

en de aanpassing van de Secretaris Moonenlaan en het bijbehorende speelveld heeft het college 

laten zien dat ze weet hoe zulke trajecten aangevlogen dienen te worden.   

Met betrekking tot de fietsverbinding Keulseweg gaan wij akkoord met het gevraagde 

voorbereidingskrediet. 

Aangaande uw opmerkingen over Olympia’s tour hebben wij al in onze eigen reactie een standpunt 

ingenomen. We willen het CDA uitdagen om met mogelijke initiatieven en/of alternatieven te komen 

met een soortgelijk breed draagvlak en dezelfde opbrengst voor verenigingen, ondernemers en 

burgers. Ook daarvoor kan wellicht de aanwezige reserve gebruikt worden. 

Uw opmerking betreffende een geleidelijke verhoging van de OZB met een vast percentage begrijpen 

wij niet. Uit onze berekeningen blijkt dat onze burgers hierdoor met een hogere OZB geconfronteerd 

worden dan de nu in de begroting voorliggende OZB verhoging. 

 

 

 



BL 

Op hoofdlijnen kunnen we ons vinden in de Algemene beschouwingen van de Beeselse Lijst. Wij 

willen enkele onderwerpen er uit lichten. 

De opmerkingen in het kader van de combinatie WAA en kringloopwinkel onderschrijven wij zoals 

eerder gememoreerd en achten wij alleszins de moeite van het onderzoeken waard. 

De beantwoording van de portefeuillehouder op de gestelde vragen inzake de aanbesteding van de 

zendmachtiging stemt ons niet tevreden. Het ontbreken van financiële kaders en informatie bij de 

vorige aanbesteding heeft ons de afgelopen jaren opgebroken en voor aanzienlijke extra uitgaven 

gezorgd.  De VLP wenst geen richtinggevende uitspraak te doen ten aanzien van de financiën zonder 

te weten waar we in financiële en kwalitatieve zin aan toe zijn bij de nu bekende kandidaten. 

Wij delen uw mening dat er constructief meegedacht dient te worden bij de tijdelijke bestemming 

van leegstaande bedrijfsgebouwen en/of winkels zoals nu bijvoorbeeld bij de Lidl in het voormalige 

ArtiBind pand. Wellicht ten overvloede geven wij het college mee dat het onwenselijk is bij een 

eventuele tijdelijke herbestemming een precedent te creëren. Wij hebben er het volste vertrouwen 

in dat hiermee rekening wordt gehouden. 

Naar aanleiding van uw vraag betreffende de Veiligheidsregio gaf de portefeuillehouder aan dat wij 

in dit verband hoogstwaarschijnlijk geconfronteerd  zullen gaan worden met een hogere bijdrage aan 

de Veiligheidsregio. Er is door de portefeuillehouder niet meer ingegaan op de tevens genoemde 

GGD. Vraag aan de portefeuillehouder; Kunnen wij hier hetzelfde scenario verwachten?   

PvdA 

Bij de openingzinnen van uw Algemene Beschouwingen leek het er even op dat de PvdA er voor was 

gaan zitten om iets te maken van de komende periode. Echter, deze hoop was snel vervlogen. De VLP 

heeft al eerder aangegeven met betrekking tot de besluitvorming in het kader van het project “Oppe 

Brik” niets meer te begrijpen van uw stemgedrag. Na de 1e termijn van deze Algemene 

Beschouwingen is dit gevoel alleen maar versterkt. Hoe kunt u het verantwoorden dat u aangeeft dat 

de voortgang inzake het burgerbos nul is terwijl u op 6 oktober nog heeft gemaild met de wethouder 

inzake dit dossier. Ook met betrekking tot de chalets schetst u een beeld dat niet strookt met de 

informatie die de wethouder ons geeft. Graag vernemen wij van u waar u uw informatie vandaan 

haalt. 

Met betrekking tot duurzaamheid geeft u aan hiervan weinig terug te zien in de begroting. 

Onbegrijpelijk. Uw fractie heeft recent tegen de uitvoering gestemd van het plan “Oppe Brik”. Met 

afstand het meest duurzame plan dat deze gemeente ooit heeft gelanceerd. Voorzitter, het begint er 

steeds meer op te lijken dat de duurzaamheid bij de PvdA enkel vorm aanneemt als het gaat om 

groen en bomen. 

Beste fractie van de PvdA, na de verkiezingen kwam u in de oppositiebank. U krabbelde toen 

overeind, rechtte uw rug en gaf aan de komende 4 jaren een luis in de pels van de coalitie te willen 

zijn. Een partij die kritisch de besluitvorming zou volgen en daar waar nodig verbeteringen en 

correcties zou proberen aan te brengen. U sprak zelfs de hoop uit om met de coalitiepartijen om tafel 

te kunnen zitten en wellicht samen tot betere besluitvorming te komen. We betreuren het dat er 



weinig terecht komt van deze goede voornemens en kunnen op dit moment alleen constateren dat 

constructieve discussies vooraf of tijdens de raadsvergaderingen bijna onmogelijk zijn. Cynisme voert 

de boventoon. Wij vinden dit jammer en dit geeft weinig hoop, om in de toekomst toch goed samen 

te gaan werken. Wij dagen u uit, om hierop te reageren.  

 Tot zover de algemene beschouwingen van de VLP in 2e termijn.       

 

 

 


